
ПРОТОКОЛ №24 

19.10.2021          м. Львів 

Засідання кафедри радіофізики та комп’ютерних технологій 

Львівського національного університету імені Івана Франка 

 

ПРИСУТНІ:  

викладачі кафедри радіофізики та комп’ютерних технологій (у тому 

числі представники робочої групи по ОП 122 "Комп’ютерні науки") 

завідувач кафедри, проф. Болеста І.М., проф. Назаркевич М.А., 

проф. Карбовник І. Д., проф. Рензіняк С.Й., доц. Рабик В. Г., 

доц. Любунь З.М., доц. Благітко Б.Я., доц. Вельгош С.Р., 

доц. Хвищун І. О., доц. Злобін Г. Г., доц. Кушнір О.О., 

доц. Катерняк І.Б., ас. Дзіковський В.Є., ас. Шмигельський Я.А., 

Романяк Л.І., зав. лаб. Шевчук В.Д. 

ЗАПРОШЕНІ:  

декан факультету доц. Фургала Ю.М., представники робочої групи 

по ОП 122 "Комп’ютерні науки" директор Центру майстерності 

розробки програмного забезпечення компанії SoftServe Загородній І. 

та студентка 3-го курсу Роман А., а також завідувач кафедри 

оптоелектроніки та інформаційних систем проф. Кушнір О.С., 

завідувач кафедри радіоелектронних і комп’ютерних систем 

доц. Оленич І.Б., завідувач кафедри системного аналізу 

доц. Шувар Р.Я. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Хід виконання освітньої програми 122 "Комп’ютерні науки". 

2. Пропозиції щодо оновлення освітньої програми 122 "Комп’ютерні 

науки". 

ВИСТУПИЛИ: 

1. Проф. Карбовник І.Д. з інформацією про хід виконання навчального 

плану освітньої програми 122 "Комп’ютерні науки", стан 

методичного забезпечення, матеріальної бази. 

Ст. Роман А. із результатами опитувань студентів щодо викладання 

дисциплін ОП. 



У обговоренні виступили викладачі кафедри РКТ та завідувач 

кафедри РКС доц. Оленич І.Б. 

 

2. Загородній І. про результати дискусій щодо ОП із ІТ спільнотою 

компанії SoftServe та робочою групою ОП 122 "Комп’ютерні науки", 

про реалії сучасного ринку праці, про підходи до викладання та зміни 

до наповнення ОП, які рекомендує ІТ спільнота. 

У обговоренні виступили: проф. Болеста І.М. про необхідність 

адаптації ОП до сучасних реалій, доц. Катерняк І.Б. зауважив 

необхідність інтеграції інноваційних підходів у процес навчання, 

доц. Хвищун І. О. інформацією про аналогічні чи схожі ОП у 

історичній перспективі, декан факультету доц. Фургала Ю.М. про 

можливості факультету по інтеграції певних змін у ОП. 

УХВАЛИЛИ: 

1. Прийняти до уваги інформацію щодо стану виконання освітньої 

програми та задоволеності здобувачів. Врахувати зауваження у 

освітній програмі. 

2. Прийняти до уваги можливість внесення змін до освітньої програми 

згідно зауважень та пропозицій ІТ спільноти та здобувачів. 

 

Завідувач кафедри 

радіофізики та комп’ютерних 

технологій, проф.       Іван Болеста 

 

 


